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Onderwerp: Overlast in buitenhaven 
 
Geacht College en Raad van Alblasserdam 
 
Op 20 juli j.l. hadden vertegenwoordigers van Landvast, Camperplaats Kinderdijk, WSVA, WSA, Kookgemak, 
TouristInfo een gesprek met burgemeester Paans en dhr Goedhart over de overlast in de buitenhaven. 
 
Onze reactie heeft even geduurd omdat er tijdens het overleg gememoreerd werd aan een document uit 2014 over 
het zelfde thema. 
 Uiteindelijk bleek het een interne memo, die niet met ons gedeeld kan worden. 
 
Ons verzoek komt het er kort en goed op neer om het zwemmen in de buitenhaven te verbieden zoals in veel 
buitenhavens het geval is. 
Er zijn zwemmers die vanaf het hoogste bordes van Landvast springen. Er worden stootwillen, trapjes, etc. 
beschadigd van de steigers van WSVA en WSA.  
 
Verder zijn er klachten over samenscholingen, het leegspuiten van een brandblusser, gevaarlijke situatie bij de 
ophaalbrug, etc 
 
Het lijkt mij handig om regelmatig overleg te hebben met belanghebbenden over de buitenhaven.  Te meer dat dhr 
van Kleef opvolger van mevr Soeteman weer bezig is informatie in te winnen over de buitenhaven over bijv. de brug 
langs Landvast naar Zuiderstek. Voor de watersport een extra hindernis en voor de jeugd een extra springplank. 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet 
Arie den Boer 
Bestuurslid WSVA en OWA 
 
 
 
 


